
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 2 5  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 22.07.2020 г. 

Днес,  22.07.2020 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе редовно 

заседание на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 8 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Малина Едрева, д-р Веселин Милев, Милка Христова, 

Албена Кръстева, Диана Тонова, Михаил Паргов, Яна Тодоранова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-5264/01.07.2020 г. относно откриване на 

нова социална услуга в общността – „Дневен център за деца и/или младежи с 

увреждания“ на територията на Столична община, като делегирана от държавата 

дейност, при провеждане на конкурс за избор на лицензиран доставчик, който притежава 

опит, капацитет и осигурява необходимата материална база. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 



Г-жа Минка Йовчева представи доклада. 

Д-р Койчев даде думата за въпроси. Никой не заявява изказване. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
8 

За 8 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА16-ПП00-13/539/16.07.2020 г. относно 

кандидатстване с проектно предложение „Предоставяне на седем нови социални услуги в 

общността за деца и семейства на територията на Столична община“ по процедура за 

директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05M9OP001-2.0019 

„Продължаваща подкрепа за деинституционализация на деца и младежи – ЕТАП 2 – 

предоставяне на социални и интегрирани здравно – социални услуги за деца и семейства“ 

– Компонент 1 с конкретни бенефициенти общини, по Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014-2020“. 

Вяра Петрова, директор на дирекция „Интеграция на хора с увреждания, програми и 

проекти“, представи доклада – Столична община в момента изпълнява два проекта за 

създаване на седем нови социални услуги, които са финансирани по ОП „Региони в 

растеж“. Целта е осигуряване на нова материално-техническа база. Сегашният проект е 

с цел устойчивост на проектите. 

А. Кръстева – Това е много добра идея. Прочетох за едно пълноценно обслужване, 

което ще получат децата с проблеми. Желая успех. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-2174/3/14.07.2020 г. относно откриване 

на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем, за срок 

от десет години, на части от имоти, публична общинска собственост, находящи се на 

територията на район „Нови Искър“, за осъществяване на здравна дейност (лекарски и 

стоматологични кабинети). 



Г-жа Даниела Райчева представи накратко доклада. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА19-ДИ05-1798/13/09.07.2020 г. относно 

предоставяне безвъзмездно за управление на Дирекция „Социално подпомагане“ – 

„Красно село“ при Агенцията за социално подпомагане на имоти – публична общинска 

собственост 

Г-жа Р. Станиславова представи доклада. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и корекцията в правните 

основания, предложени в становището на Д. Барбалов и А. Атанасова 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-5537/3/14.07.2020 г. относно откриване 

на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на 

обособена част от имот – частна общинска собственост, находящ се на ул. „Латин Колев“, 

кв. Требич, район „Надежда“. 

Г-жа Благоева – заместник-кмет на района – представи доклада. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и допълненията и 

измененията в правните основания и проекта за решение, включително срокът да стане 

5 /пет/ години, съгласно становището на Д. Барбалов. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 



Въздържали се - 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-6520/1/15.07.2020 г. относно учредяване 

на безвъзмездно право на  ползване върху имот – частна общинска собственост. 

Т. Кръстев представи накратко доклада. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и допълнението, предложено в 

становището на Д. Барбалов и А. Атанасова – зам.-кметове на СО 

 

 

 

 

 

 
 

По т. 7 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-6985/1/15.07.2020 г. относно учредяване 

на безвъзмездно право на  ползване върху имот – частна общинска собственост. 

И. Цеков представи накратко доклада. Помещението е подходящо за тази дейност, тъй като има 

обособен собствен вход и рампа. 

М. Христова – Прави ми впечатление, че във вскички предложение за учредяване на право на 

ползване от НПО е предвиден, според мен, един прекалено дълъг срок – 10 години, 

включително и в доклада на г-н Цеков. Заявителите са отчели дейност за 2016, 2017, 2018 г., 

2019 г. Сдружението е регистрирано на практика 2018 година. Не възразих по доклада на кмета 

на р-н „Сердика“, защото диабетната асоциация е с много широк опит, широко известна. Що се 

отнася до другите НПО, смятам, че няма проект, по-дълъг от 3 или 5 години. Защо трябва да 

учредяваме право на ползване за 10 години, при положение, че ние нямаме идея как ще се 

развие. В този смисъл считам, че 5 години са достатъчно надежден срок, в който съответното 

НПО да покаже какво може, как работи, а след това естествено ще му бъде удължен срока. 

М. Едрева – Аз в подкрепа на г-жа Христова, тъй като вече имахме такъв дебат, точно за да 

можем да имаме добър мониторинг, в същото време организацията да може да укрепне и да 

покаже добри резултати, подкрепя 5-годишен да бъде срокът и с добра дейност след това да 

бъде удължаван. 

И. Цеков – съгласен съм с така направените констатации, особено в случай като този, когато 

самото сдружение не е с утвърдена дейност, поне на територията на района. Съгласен съм с 

намаляването на срока. 

Комисията подкрепя доклада и предложените  в становището на Д. Барбалов и А. 

Атанасова корекция в правните основания и нов проект за решение, като предлага 

срокът в т. 1 да стане 5/пет/ години. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

Общо гласували: 
в т.ч.: 

7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 



За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 8 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК08-5837/1/08.07.2020 г. относно откриване 

на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на 

имот, частна общинска собственост, представляващ обособена част с обща площ 28.93 кв. 

м., от самостоятелен обект за здравни и социални услуги с идентификатор 

129150.7105.1047.2.1, разположен в сградата с идентификатор 129150.7105.1047.2, с. 

Железница, район „Панчарево“, за срок от 5 /пет/ години – за стоматологичен кабинет. 

Г-жа Войнова, зам.-кмет на района, представи доклада. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и корекцията в правните 

основания, съгласно становището на Д. Барбалов. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По следващите три точки от дневиня ред заседанието се води от г-жа Малина Едрева. 

По т. 9 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-5807/16.07.2020 г. относно приемане на 

годишните финансови отчети за 2019 година на общинските еднолични дружества с 

ограничена отговорност и едноличните акционерни дружества, освобождаване от 

отговорност на управителите и членовете на съветите на директорите, на надзорните и 

управителни съвети, разпределение на печалбата по годишните финансови отчети за 2019 

г., попълване на фонд „Резервен“ и изплащане на дивиденти. 

Д-р Койчев представи доклада. 

М. Христова – По отношение на лечебните заведения нямам сериозни бележки, но докладът 

касае финансовите отчети на всички общински търговски дружества. Знаете нашето отношение 

към начина на управелине на общинската икономика и постигнатите резултати, по тази 

причина ще гласувам „против“, но пак казвам, с резерва, че нямам забележки към лечебните 

заведения. 

Я. Тодоранова – Какво можем да направим, за да може да приключи тази безкрайна 

ликвидация? 

А. Койчев – Аз мога още сега да отговоря. Яна, ти си свидетел вече девет месеца. Това е един 

бавен процес. Вярвай ми, това което е по силите ни, ние го правим. Нямаме основания към 



сегашните ликвидатори да имаме някакви подозрения, че има протакане. ИМаме интерес да 

свършат по-лбързо ликвидациите. Нищо, че това не касае точно точката. 

Д. Барбалов – Става въпрос за две ДКЦ и един МЦ. Ликвидаторът е един. Обикновено това, 

което възниква като проблеми и забавя процеса, е установяване на вземанията, по-скоро 

задълженията, и особено задължения към работещи. Това, което е дължимо, отнема известно 

време. В едно от дружествата имаше опит ЧСИ да продаде сградат, но го спряхме. Мисля, че 

вече сме на финалната права. 

Комисията не подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 3 

Против 2 

Въздържали се 2 

 

По т. 10 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-5805/16.07.2020 г. относно определяне 

на регистрирани одитори за извършване на одиторски контрол и заверка на годишните 

финансови отчети за 2020 г. на търговските дружества със 100% участие на Столична 

община в капитала. 

Д. Барбалов – това са предложения на дружествата за определяне на одиторите за 2020 година. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 11 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-5809/16.07.2020 г. относно приемане  

годишните финансови отчети и годишните доклади за дейността за 2019 г. на общинските 

дружества в ликвидация. 

Д-р койчев представи доклада. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 



За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 12 от дневния ред: Доклад вх.№СОА19-ВК66-8938/1/16.07.2020 г. относно даване на 

съгласие за увеличаване на капитала на „ДКЦ XV-София“ ЕООД, чрез непарична вноска. 

Д-р Койчев представи доклада. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение.  

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 13 от дневния ред: Писмо № СФИ20-ВК66-367/08.07.2020 г. относно разпореждане 

със сградата на „МЦ ХVІ-София“ ЕООД – в ликвидация 

Д. Барбалов – докладът е внесен в началото на м. юни, но след това имахме среща с кмета на р-

н „Красон село“ и обсъдихме възможността тази сграда след приключване на ликвидацията да 

бъде използвана за жилища. За тази цел експерти на района с помощта на ликвидатора ще 

разгледат сградата и ще преценят доколко е възможно тя да бъде ползвана за жилищни нужди. 

Това е половината от една сграда, като другата половина е жилищна. По-скоро ще се провери 

доколко сегашното сътояние на сградата е допустимо и дава предпоставка за използването й за 

задоволяването на жилищните нужди на общината. Предлагам, след като районът направи своя 

преглед, да обсъдите тази точка. 

Комисията приема материала за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 14 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-274/19.06.2020 г. относно закупуване на 

рентгенов апарат за нуждите на „ДКЦ ХVІІ-София“ ЕООД 

Комисията подкрепя искането. Да се подготви доклад до СУСОПФ за сумата до 200 000 лв. с 

ДДС. 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 15 от дневния ред: Писмо № СОА20-НЦ62-647/09.07.2020 г. относно иницииране на 

законодателни промени, свързани с насърчаване на програмите за ранна дефибрилация и 

използването на автоматични външни дефибрилатори в България 

 

Комисията подкрепя искането.  

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 16 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-316/15.07.2020 г. относно определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 30.07, 10.00 ч 

Комисията определя д-р Веселин Милев 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 17 от дневния ред: Писмо № СОА20-МЦ29-323/16.07.2020 г. относно определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 04.08, 09.00 ч. 

 

Комисията определя Яна Тодоранова 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад  № СОА20-ВК08-4869/4/21.07.2020 г. относно 

учредяване на безвъзмездно право на ползване върху имот – частна общинска собственост 

К. Павлов – Към момента на съставяне на доклада имотът беше в процедура на съставяне на 

нов акт за общинсак собственост. Процедираше се скица, тя се върна с грешки, ние подадохме 

корекции, в момента имаме обяснителна записка от ГИС-София с новия проектен 

идентификатор, който съответства на имота. Така че в най-скоро време, когато получим новия 

идентификатор, ние ще съставим по възможно най-бързия начин акт за общинска собственост, 

което всъщност беше и причината този доклад да бъде върнат. Става дума за Фондация «Сошъл 

фючър», тя вече има стотици обучени хора по нейните програми, получила е широко 

международно признания, награди, включена е в престижни класации на НПО. Това 

помещение се е използвало за такъв проект преди няколко години, адаптирано е за нуждите на 

хора с увреждания и там може да започне обучителна дейност и други мероприятия. Има 

планове да обучава около 5 000 човека на година, около 20 000 души да посетят местото през 

първата година. 

М. Христова – Смятам, че докадът не следва да бъде разглеждан и приеман. 

Административната преписка трябва да бъде пълна. Какъв ще бъде точно този АОС, който г-жа 

Фандъкова ще посочи, при положение, че нямаме реквизитите за АОС. Срокът от 10 години 

много ме притеснява. Докладът не би следвало да се разглежда сега. 

А. Койчев – Ние ще спазим това, което преди малко дискутирахме, срокът ще бъде намален на 

5 години. 

М. Христова – Правя предложение за отлагане. Няма въможност за сключване на договор.  

Я. Тодоранова – Ако няма други възражения, бихме могли да направим допълнение, с което 

уточняваме, че договорът ще бъде сключен при сътоветните спазени технически условия, 

наличието на потвърдени идентификатори. 

М. Едрева – Аз подкрепям предложението на г-жа Тодоранова. 

М. Христова – не става въпрос за идентификатор, става въпрос за акта за общинска 

собственост, който е много по-съществен. 

М. Едрева – Ние взимаме по същество решение, а пък чисто юридически че се изчисти всичко и 

едва след това ще бъде подписан договор. 

М. Христова – Има как да се добави, че договорът ще бъде сключен след съставянето на АОС и 

потвърждаване на идентификатор, но всякакви изключения от правилото не водят до добри 

резултати. 

М. Едрева – Г-жа Христова като юрист го формулира вече и това нека да бъде решението ни 



А. Койчев – Аз се присъединявам към подобно становище. Благодаря на г-жа Христова. 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и корекцията в т. І от проекта за 

решение, съгласно становището на Д. Барбалов и А. Атанасова – зам.-кметове на СО, като 

предлага срокът за учредяване на безвъзмездно право на ползване да стане 5/пет/ години. 

Комисията предлага допълнение в т. ІІ от проекта за решение, както следва: 

Преди текста „...със следните задължения“ да се добави „...след издаване на АОС, вписан в 

Агенцията по вписванията, при съвпадение на проектния идентификатор на обекта, издаден от 

СГКК-гр. София. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 5 

Против - 

Въздържали се 2 

 

По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-2948/09.04.2020 г. относно 

откриване на нова социална услуга в общността – Център за обществена подкрепа 

„Развитие“ на територията на Столична община, като делегирана от държавата дейност, 

при провеждане на конкурс за избор на лицензиран доставчик, който притежава опит, 

капацитет и осигурява необходимата материална база 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение  

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
7 

За 7 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 18 от дневния ред: Разни 

1. А. Кръстева – Интересува ме развитие по въпроса на семество Арабаджиеви. 

А. Койчев – Нямаме развитие. 

2. Я. Тодоранова – Получих мейл във връзка със записване в детска ясла. Става въпрос за 

многочленно семейство, близнаци вече са в заведени, малкото не е прието. Като многочленно 

семейство получават точки, но те са класирани по социален критерий, има обаче други с по-



малко точки по социален критерий. Имат отговор от работната група, който не решава 

проблема. Хората са в патова ситуация. Какво бихме могли да направим, за да не се стига до 

шум и медии. Какво да направим? 

А. Койчев – Ще държим връзка, за да видим какво и как се е случило. Нямаме документи пред 

нас. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10.30 часа. 

Протоколът е изготвен на 22.07.2020 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 

експерт 

(п) 
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